

REFERAT – Styremøte 16

TINGPERIODE 2024-2026

Dato: Søndag 9. november 2025

Tid: 11:00-14:00

Sted: Teams

Til stede fra styret: Trine S. Bekken, Inger Lyngfoss, Susanne B. Sandberg, Kjetil Vognild, Espen Hartvigsen

Til stede fra admin:

Forfall: Thomas K. Jacobsen, Trine Høiberget

Åpning:

Godkjenning av innkalling, sakliste, inhabilitet og møtereferat.

Vedtak

Saksnr.	Tema
V-sak 124/24-26	Breddesøknad - Tromsø Salsaklubb
V-sak 125/24-26	Arrangørsøknad - Målselv Swingklubb
V-sak 131/24/26	Instruktører BW Breddesamling

Orientering

Saksnr.	Tema
O-sak 126/24-26	Nordisk 2026 – Arbeidsfordeling
O-sak 127/24-26	Status breddesamling 2026
O-sak 128/24-26	Budsjett – og regnskapsstatus november
O-sak 129/24-26	Oversikt instruktører
O-sak 130/24-26	Info fra HS – Budsjett 2026



Saksnr.	Tema og innhold	Ansvarlig
Åpning	Godkjenning av innkalling, sakliste og møtereferat Innkalling og sakliste godkjent. Sak 127/24-26 utgår, og sak 131/24-26 løftes inn som vedtakssak ettersom instruktører til breddesamling må på plass så snart som mulig. Referat godkjent. Ingen inhabilitet. Saker til eventuelt: - Bruk av chat - Temaer til diskusjon - Breddesamling Midt-Norge	Susanne
V-sak 124/24-26	Breddesøknad - Tromsø Salsaklubb Tromsø Salsaklubb har søkt seksjonen om kr 5000,- i breddemidler etter workshophelg 18.-19. Oktober. Dette er i henhold til anbefaling de fikk fra oss (V-sak 100/24-26). Vedtak: Søknad innvilges.	Susanne
V-sak 125/24-26	Arrangørsøknad - Målselv Swingklubb Målselv Swingklubb har søkt om å få arrangere NNM og Ranking samt breddesamling i mars 2026. Styret mener det er positivt at det skapes aktivitet og at klubben ønsker å arrangere konkurranse. Vedtak: Arrangørsøknad innvilges. Det samme gjelder søknad om breddesamling.	Susanne
V-sak 127/24-26	Breddesamling 2026 - Instruktører BW Tobias og Lena har mulighet til å undervise BW på breddesamlingen. Det gir noen økte kostnader, men vurderes til å også kunne gi økning i aktivitet (og medlemmer) samt noe økte inntekter fra ikke-medlemmer. Vi gjør noen tiltak for forbedring rundt samlingen: • Sørge for at folkeswing ikke konkurrerer med bugg • Sette opp BW og bugg samtidig på breddesamling, lett øvet mot øvet. • Ang. nivå: Farget bånd for det man har meldt seg på. Gi instruktører beskjed om å følge med på nivå og henvise folk til riktig nivå. • Gå ut med at vi forventer stor pågang - meld deg på ditt nivå på forhånd • Øke pris til 900,- for ikke-medlemmer, 550,- for ikke-medlem student • Krav til medlemsskap i klubb, direktelemsskap gir ikke fordel • Lørdagskveld - Mulighet for middag - Taco/tapas? • Landingsside for gode priser hos Thon må ut tidlig, frist mot slutten av des. • Arbeidsfordelingsmøte tidlig	Susanne



	Vedtak: Tobbe og Lena bookes til BW, pris for ikke-medlemmer økes til 900,-/550,- (ordinær/student). Direktemedlemskap i ND gir ikke gratis inngang, kun medlemskap i klubb gir fordel.	
O-sak 126/24-26	Nordisk – Arbeidsfordeling Det er sendt ut Dropbox-link til dokumenter fra sist Nordisk. Sjekk gjerne at alle har tilgang til denne og kan lese/ redigere dokumenter. Susanne sender ut forslag til kort arbeidsmøte for å fordele oppgaver.	Susanne
O-sak 128/24-26	Budsjett – og regnskapsstatus november Utsettes.	Susanne
O-sak 129/24-26	Oversikt instruktører Utsettes.	Trine H.
Eventuelt	• Diskusjonssaker holdes unna styrechat'en, den skal kun brukes til kort informasjon og "enkle" vedtakssaker. Ved behov for diskusjon rundt en sak eller et emne kan man be om dette i chat'en, så settes det opp et eget møte. Disse trenger ikke være lange. • Sette av god tid på hvert møte til diskusjoner • Arbeidsfordeling i styret – Ikke vær redd for å spørre hvis man lurer på hvordan ting skal/kan gjøres - bruk erfaringen og kapasiteten som vi har internt. Møt nye tanker og forslag med nysgjerrighet. Kommunikasjon er lettere når vi ser hverandre (derav nye regler for chat'en). Vi kan spille hverandre gode med den sammensetningen vi har i styret. • Spørsmål om breddesamling i Midt-Norge. Det er mulig, her kan man gjerne oppfordre klubben til å stille med lokale. • Spørsmål angående prosess rundt lokale til Nordisk. Det har kommet spørsmål om hvorfor SSL har flyttet sitt arrangement fra Gardermoen til Arena. Det stemmer ikke at vi har flyttet. Det ble sjekket om Arena hadde kapasitet allerede i april 2025, da vi skjønnte at det sannsynligvis ble vår tur å arrangere (O-sak 86/24-26). Priser ble innhentet til styremøtet i august 2025 (V-sak 108/24-26). Vi sjekket deretter ut kulturhuset i Lillestrøm som alternativ, men dette var opptatt. Dette ble beskrevet per epost til styret den 29. august med utkast til budsjett, og lokasjon (Thon Arena) ble deretter vedtatt digitalt den 30. august. Søknad ble så sendt til HS, og behandlet på HS-møte 7.september. Videre ble det sendt søknad til WRRRC. Vi har aldri hatt avtale med noe annet hotell/lokasjon underveis i prosessen, og heller ikke mottatt noen forespørsel om samarbeid.	Espen Inger Kjetil